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Verslag vergadering Sportraad Stichtse Vecht woensdag  
18 januari 2023 
 
Aanwezig: John Heun, Gerard Geerdink, Randy van Schravendijk, Han Leunk, Evert Woltjes, Koert-Jan de 
Weert, Astrid Schoenmakers, Ton Witteman, Judith van de Vorle 

Gast: Marcel Scheefhals (beleidsadviseur) 

Afwezig: Paul Croiset van Uchelen, Erik Schreuder 

Agenda 

1. Opening en mededelingen (John) 
John opent de vergadering. Evert wil de taak van John als voorzitter overnemen. Alle aanwezige leden 
stemmen in. Voor de rol van secretaris zoeken we ook nog vervanging. Gerard en John lichten toe wat de 
taken van een secretaris zijn. Gerard geeft aan dat de voorbereiding van een vergadering er zo’n 4 uur per 
week gaat zitten.   
 
2. Vaststellen agenda (allen) 
Agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. Samenwerking met andere raden wordt toegevoegd aan de agenda op 
verzoek van Gerard.  
 
3. Notulen en actielijst 15 december oktober (allen) 
Astrid wil wel in de 2 werkgroepen (1e plus laatste). 
 
4. Ingekomen- en uitgaande stukken (zie Dropbox) 
Geen 
  
5. Werkgroepen  

• Sport en onderwijs: eerste afspraak moet nog gepland worden.    

• Sportaccommodaties: Ton toevoegen. Eerste afspraak moet nog gepland worden, na vakantie Ton.  

• Sportsubsidies/verenigingsondersteuning: Ton toevoegen. Judith mail doorsturen. Ton vakantie van 6 

tot 14 feb.  

• Sport in openbare ruimte/sport als middel: eerste afspraak moet nog gepland worden 

6. Status advies tegemoetkoming verenigingen als gevolg van inflatie en energiecrisis (Marcel) 
en 
7. Terugkoppeling bijeenkomst voor verenigingen op 21 december (inzake energie) (Marcel) 
2 sessies: binnensport 3 verenigingen aanwezig, zij ervaren nog niet de energiecrisis als zodanig. Zij ervaren 
vooral mogelijk problemen met jeugdleden door de energiecrises (en andere effecten van inflatie).  
Buitensportverenigingen ervaren wel al een groot probleem met de energierekening. Atletiekvereniging heeft 
nog een vast contract tot 2-25, OSM heeft al verduurzaamd met zonnepanelen etc. Zij zien ook wel het risico 
dat leden de contributie niet meer kunnen betalen, ook zelfs zonder verhoging van die kosten.  
Sportfondsen heeft per 1 januari geïndexeerd, 14,1%. Gemeente doet maar 3,1%. Marcel heeft daarop een 
advies geschreven aan Karin om verschil te compenseren. Ongeveer 20K, is akkoord. Men wil deze week de 
verenigingen hierover informeren. Betreft binnensport 
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15-20 buitensport verenigingen aanwezig. Tennisverenigingen met led-verlichting, daarmee besparen ze al 
veel. Zijn best al wat verenigingen bezig met verduurzaming. Tijdens de avond konden de verenigingen elkaar 
ook adviezen geven. Gemeente heeft ook aangegeven welke regelingen er nu al zijn en dat het noodfonds er 
nog aan komt vanuit de overheid (komt bij de gemeente te liggen qua uitvoering).  
 
8. Lopende projecten (allen) 

 

Kern Project  Gemeente 
contact 

Sportraad  
contact 

Status 

Breukelen Skeelerbaan Karin van 
Vliet 

John en Gerard Gesprekken met gemeente 
lopen, geen update sinds vorige 
vergadering. Gemeente kampt 
nog met tekort aan 
projectleiders.  
Han geeft aan dat in 
Baambrugge altijd wat te doen 
is op de skeelerbaan. 

 Verhuizing LTV Breukelen  Marcel  Judith Geen update 

 Uitbreiding bergruimte 
Kikkerfort 

Marcel  WG 
sportaccomodaties 

Geen update 

Maarssen-Dorp Zuilense Vecht Marcel  WG openbare 
ruimte 

Uni Utrecht zijn hier ook bij 
betrokken, ook t.a.v. gebruik. 
Planning is zomer 2024 gereed 
(het sportlint). Arjen Godthelp 
is projectleider hiervoor.  

Maarssenbroek Herinrichting  
OSM Atletiek 

Marcel   Raadsvoorstel is af, komt in 
maart in de raad, samen met de 
harmonisatie en padelbanen in 
Loenen.  

Vreeland Dorpshuis Marcel   Er zou na de zomervakantie 
gebouwd gaan worden. Nog 
enkele bezwaren van 
omwonenden over hoogte van 
de gymzaal. Is echter wel van 
belang voor multifunctionele 
accommodaties, 
toekomstgericht.  

Tienhoven De Veenkluit Marcel   Betreft een nieuw dorpshuis/ 
sportzaal. Door lange 
doorlooptijd viel het duurder 
uit, extra budget is akkoord 
vanuit de gemeente. Sportraad 
is hier niet eerder bij betrokken 
geweest.  

Loenen Padelbanen Marcel  Padelbaan komt ongeveer 300 
meter van de huizen vandaan. 
Tennis en hockey vereniging. 
Wens is toegankelijk los van 
enige vereniging. Indien 
akkoord door de raad in maart 
dan gaan ze starten.  

 
9. Beleidsactiviteiten  

Project  Gemeente 
contact 

Sportraad  
contact 

Status  
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Overeenkomst Harmonisatie buitensport  Marcel n.t.b. 9 verenigingen zijn nu akkoord 

Evaluatie overeenkomst exploitatie 
binnensportaccommodaties 

Marcel  n.t.b. Stuurt Marcel nog na, dan ook 
op de agenda zetten.  

Aanbesteding contractverlenging beheerovereenkomst 
Sportfondsen Stichtse Vecht 

Marcel  n.t.b. 1-1-24 moet het klaar zijn. 
Projectleider is gevonden, 
Sportraad wordt hier bij 
betrokken. Hoe zien wij onze 
rol? WG sportaccommodaties.  

Onderzoek gebruik binnensportaccommodaties 
(bezettingsgraad) 

Marcel  n.t.b. Is gereed. 2 scholen hebben 
gebrek aan ruimte aangegeven.  

Voortgang invoering verhuursysteem en sleutelplan Marcel  n.t.b. Je kunt al digitaal een zaal 
aanvragen via de website van 
het sportpunt. Eerste 
gebruikersraad weer gehad 
voor de Stinzenhal, werd goed 
bezocht. Wens is om 1 
emailadres te hebben voor 
sportzaalhuurders in geval van 
vragen, klachten, suggesties. 
Van daaruit wordt de melding 
aan betreffende organisatie 
doorgestuurd.  
Calamiteiten: beheerders zijn 
afgelopen jaren wegbezuinigd 
maar wel belangrijk. Hier wordt 
gekeken naar een oplossing 
binnen de gemeente, vast 
contactpersoon per locatie.  

Organiseren overleg met binnensportverenigingen  Marcel  n.t.b. Is geweest op 21 december. 
Nadenken over hoe we dit in de 
toekomst kunnen organiseren  

Organiseren overleg met buitensportverenigingen Marcel  n.t.b. Is geweest op 21 december 
Zie ook vorig punt.  

Uitbreiding sportaccommodaties en aanleg 
beweegvoorzieningen in de openbare ruimte  i.r.t. 
Omgevingsvisie 

Marcel Gerard  

 
10. Thema avond Vitaal Café 26 januari 2023 (Judith) 
Ca. 30 aanmeldingen, indeling programma bekend, spreker en gespreksleider bekend. Verzoek om aanwezig te 
zijn en dit in je netwerk te delen (bv Facebook) en mensen enthousiast te maken om ook te komen.  
 
11. Terugkoppeling - Sport en preventie-akkoord (Judith) 
 
12. Communicatie/ nieuwbrief/ website (Judith)  

Jaarverslag 2021/2022: kascontrole commissie  
Astrid niet, Paul en Erik erbij.  
werkgroep binnen (Gerard) en buitensport (John), voorwoord 2022 (John) 

13. Vergaderschema 2023 (Gerard)  

• Woensdag 15 maart 

• Donderdag 20 april 

• Donderdag 22 juni 

• Donderdag 14 september 

• Donderdag 2 november 
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• Woensdag 20 december 
Voorkeur voor ’t Kikkerfort 

14. Samenwerking met andere raden 
Er is een nieuwe voorzitter bij de adviesraad sociaal domein. John en Gerard gaan bij Louis Smeets informeren 
wat de stand van zaken is.  
 
15. Rondvraag  
Marcel: verzoek om gegevens van de nieuwe leden ivm aanstelling. Verder is men vanuit de gemeente bezig 
om sportaccommodaties rookvrij te maken. Op verenigingsgrond is het aan de vereniging zelf.  
Gerard: wie heeft een abonnement op de informatiebrieven van het Mulier instituut? Nog niemand, maar 
iedereen kan dit zelf aanvragen. 
Han: stelt zich beschikbaar aan Marcel om eens mee te sparren over skeelerbaan.   
 
16. Sluiting 
John sluit de vergadering om 21.33 uur.  
 
Volgende vergaderingen: 15 maart 2023   
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Actielijst Sportraad Stichtse Vecht, bijgewerkt n.a.v. de vergadering d.d. 18-01-2023:    

        

Nr. Datum Onderwerp Wie Af per 

     

139 15-12-22 Nieuwe leden stukje tekst aanleveren ter 
introductie van jullie zelf op de website 

Nieuwe leden 31-01-23 

138 15-12-22 Fotograaf regelen voor nieuwe foto’s sportraad t.b.v. 
website 

John?  

135 27-10-22 Website aanpassingen: voorbereiden op inhoud Judith 15-12-22 

133 27-10-22 Onderzoeken mogelijkheden nieuwe emailadressen 
en visitekaartjes laten drukken 

Judith  Januari ‘23 

117 20-01-22 Evaluatie overeenkomst exploitatie 
binnensportaccommodaties. Gesprek heeft 
plaatsgevonden. Definitieve versie aan Sportraad 
sturen.  

Marcel Jan ‘23 
 

79 09-07-20 N.a.v. uitkomsten heisessie plan maken voor wat we 
met de website willen (evt. in samenwerking met 
Sportpunt en Gemeente) 

Judith 2023  

 


